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Valgkomiteens innstilling 

Kjære semestermøte! 

I februar har valgkomiteen vurdert kandidatene til ledige verv, og vi presenterer nå 

våre anbefalinger. Vår vurdering tar utgangspunkt i studentenes og organisasjonens 

behov. Vi har vektlagt kriterier som kunnskap om vervet og organisasjonen, 

handlingskompetanse, samarbeidsevner, samt evnen til å se saker og 

organisasjonen i et større perspektiv. Kandidatene er blitt vurdert gjennom 

kandidatskjema og intervju. 

I år har valgkomiteen valgt å ikke vurdere medlemmer til kontrollkomiteen, til tross for 

at dette er spesifisert i valgkomiteens instruks. Innen fristen for å stille til valg for å bli 

vurdert av valgkomiteen var det bare én kandidat som meldte seg, og denne 

kandidaten er også medlem av dagens valgkomite. For å sikre en objektiv vurdering 

og opprettholde tilliten i kollegiet, samt unngå å holde informasjon skjult i 

valgkomiteen, har vi derfor valgt å ikke vurdere kandidater til kontrollkomiteen i år. 

Vi ønsker å rette en stor takk til alle kandidater som har stilt til valg og håper 

erfaringen har vært god og lærerik for alle. Videre håper vi kandidatenes 

engasjement for studentene blir ivaretatt og fulgt opp også etter at semestermøtet 

har gjennomført valget. 

 

Valgkomiteen ønsker alle et godt valg! 

 

Med vennlig hilsen, valgkomiteen 2024 bestående av: 

Harald Bolstad Evensen (leder) 

Aurora Anniken Bonacucina 

Tommy Ballestad 
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Arbeidsutvalget 

Studentleder 

Valgkomiteen innstiller enstemmig på Charlotte Nilsen som studentleder. 

Charlotte har fra før en bachelor i statsvitenskap og tar nå en master i 

menneskerettigheter. Med sin erfaring fra ulike verv i SDSN, både som 

studentrådsleder og nestleder i campusstyret Drammen, samt ulike stillinger i råd og 

utvalg viser hun god kjennskap til USN og SDSN som organisasjon.  

Selv om Charlotte er student tilhørende campus Drammen, viser hun engasjement 

for andre campus. Hun vektlegger betydningen av å knytte tette samarbeid og være 

til stede og tett på hele organisasjonen. I et år hvor USN etablerer ett niende campus, 

mener vi dette er viktig, både for å tale studentenes sak og sikre at studentenes 

stemme og utfordringer blir hørt uansett hvor man er student. 

Charlotte viser å være oppdatert og har god kunnskap om ulike utfordringer 

studentene har i hverdagen, som blant annet regelverk rundt fusk og økonomiske 

vilkår. Hun reflekterer godt over ansvaret ved å være studentens stemme inn mot 

USN og hvordan hun ønsker å bære med seg studentenes meninger, noe som vi i 

valgkomiteen mener er gode og viktige egenskaper en studentleder bør ha.  

 

Politisk nestleder 

Valgkomiteen innstiller enstemmig på Even Høimyr Folmo som politisk nestleder. 

Even er sosiologistudent på andreåret ved campus Vestfold, og tar en 

fordypningsvalgpakke i statsvitenskap i Drammen. Dette gir han godt grunnlag for å 

forstå samfunn og politikk, noe valgkomiteen mener er spesielt relevant for vervet 

som politisk nestleder. Av erfaring i SDSN har han vært kulltillitsvalgt og er nå 

studentrådsleder, i tillegg til både verv i utvalg og vært ansatt på USN, er vi 

overbevist om at han er god kjent på lokalt nivå. 

Valgkomiteen mener Even reflekterer godt over rollen som politisk nestleder og 

trekker frem viktigheten av å ivareta studentenes stemme i politiske 

beslutningsprosesser. Dette kombinert med hans interesse for politikk og samfunn 

viser han god innsikt og forståelse av flere politiske prosesser både ved USN og i 

sektoren generelt. I et år hvor organisatoriske endringer vil presses frem ved 

etablering av USNs niende campus mener vi det er særdeles viktig med et godt 

anker i den politiske rollen av arbeidsutvalget. 
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Selv om Even stiller til politisk nestleder viser han også god forståelse for 

organisatoriske utfordringer i SDSN, både rundt valgdeltakelse, synlighet og 

organisasjonskultur og valgkomiteen mener han vil være en god sparringspartner i 

arbeidsutvalget, samt tre frem ved behov som en god stedfortreder for studentleder. 

 

Organisatorisk nestleder 

Valgkomiteen innstiller enstemmig på Tuva Oksnes som organisatorisk nestleder. 

Tuva studerer ved campus Drammen, der hun nå skriver en master i 

menneskerettigheter, hun har tidligere studert et halvtårsstudie i HR og ledelse. Hun 

har de siste årene hatt vervet læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen samt 

andre verv innad i ulike råd og utvalg USN. Med disse erfaringene viser hun 

gjennomgående trygghet og kjennskap til studentdemokratiet som organisasjon og 

universitetet. 

Tuva viser stor interesse for organisasjonens og universitetets kommende år. Hun 

reflekterer godt rundt studentdemokratiets bistand i etableringen av det niende 

campus. Som utenforstående og helt nytt, ønsker hun å være til stede og gjøre 

organisasjonen synlig for de nye studentene. Slik ønsker hun å danne et grunnlag for 

dannelsen av ett nytt og ferskt campusstyre som videre skal inkluderes i 

organisasjonen som helhet. 

Med sitt brennende engasjement for studentenes vel, ønsker hun å fremme 

studentdemokratiet for studentene. Tuva reflekterer godt over hvordan hun ønsker å 

arbeide med profilering og rekruttering og viser et stort engasjement rundt 

organisasjonen, noe som valgkomiteen anser som viktig inn i rollen som 

organisatorisk nestleder. 
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Styret i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge (SSN) 

Styreleder 

Valgkomiteen innstiller enstemmig på Emma Pauluda Vistnes Holt som styreleder. 

Emma er i dag nestleder i styret og har god innsikt i betydningen av samarbeid, 

kommunikasjon og representasjon av studentenes interesser. Med henne som 

styreleder vil vi få en imøtekommende, lyttende og engasjert leder. Emmas 

erfaringsbakgrunn og evne til å forstå og vurdere saker fra ulike perspektiver vil 

berike SSN. Valgkomiteen er trygge på at Emma vil vokse inn i rollen som styreleder 

og positivt bidra til organisasjonens utvikling. 

 

Styremedlemmer 

Valgkomiteen innstiller enstemmig på Nils Herman Håre Lien som styremedlem. 

Nils Herman viser et tydelig engasjement, og etter to år som styremedlem hvorav ett 

år som styreleder uttrykker han følelsen av å ha mer og gi. Valgkomiteen anser hans 

kjennskap til organisasjonen og universitetet som en fordel, noe som i tillegg til hans 

tidligere erfaringer i ulike verv i studentpolitikken på lokalt og nasjonalt nivå er med 

på å styrke hans innvirkning til fordel for studentmassen.  

 

Valgkomiteens flertall (2/3) innstiller på Jon Listog Leiulfsrud som styremedlem. 

Jon viser stort engasjement for å bli styremedlem og har en dyp interesse for 

studentlivet med ønske om å forbedre det. Han virker selvsikker, og valgkomiteen er 

overbevist om at han vil prioritere studentenes saker og være godt forberedt til 

styremøtene. Med bred erfaring fra politisk arbeid på både kommune- og fylkesnivå, 

vil han tilføre verdifull innsikt i styrearbeidet. 

 

Valgkomiteens mindretall (1/3) innstiller på Daniel Bloch som styremedlem. 

Daniel viser en innsiktsfull forståelse og engasjement for utfordringer studentene står 

overfor. Hans refleksjoner om viktigheten av å inneha en rolle som styremedlem 

vitner om en bevissthet som er avgjørende for å påvirke positiv endring. Videre er det 

også verdt å trekke frem hans tilknytning til campus Ringerike og vi mener det er bra 

at styrets sammensetning er bred for å sikre representasjon av hele studentmassen. 


